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Referat 
 
1. Valg af dirigent: Heidi Huus Petersen blev valgt 

 
2.  Valg af referent: Heidi Huus Petersen blev valgt. 

 
3. Formandens beretning: Godkendt uden anmærkninger. Beretningen er vedlagt 

forneden. Desuden berettede formanden at selskabet har 42 betalende medlemmer og 7 
æresmedlemmer. 

 
4. Kasserens beretning 

Pga. corona situationen har der ikke været afholdt fysiske møde og derfor været minimal med 
udgifter. Indtægter for 2020 var på lidt over 6000 kr. og udgifter på ca. 1500 kr. Hvilket giver et 
overskud på ca. 4600 kr.  
På forslag fra Pikka Jokelainen vil der fremover indgår oversigt i budgettet over udgifter til 
forskellige services, herunder mobilepay og paypal. 

 
5. Revideret regnskab 

Ingen indvendinger til regnskabet. 
 
6. Kontingent 

Bestyrelsen foreslår at kontingent forbliver uændret Altså det samme som sidste år. Forslaget 
blev godkendt.  

 
7. Indmeldelse/udmeldelse  

Følgende har ansøgt om medlemskab i DSP: 
Nao Takeuchi-Storm, post doc, DTU 
Didi Bang, Læge, Department of Clinical Microbiology 
Nanna Dalgaard, Ph.d. student, CMP, ISIM, University of Copenhagen 
Jennifer Suurbaar, Ph.d student, University of Ghana, Department of Biochemistry 



Zakaria Seidu, Ph.d. student, Centre for Medical Parasitology 
Abdelbasset Hamrouni, Post doc, University of Copenhagen 
Kasper Haldrup Björnsson, Master student, Centre for Medical Parasitology, University of 
Copenhagen 
Nancy Kassam, Ph.d. student, Kilimanjaro Christian Medical University College 
Emma Filtenborg Hocke, Student, University of Copenhagen 
Rebacca Berg, Ph.d. student, Statens Serum Institut 
Erling Møller, Retired 

 
Alle har betalt kontingent. Alle nye medlemmer blev godkendt, inklusiv Erling Møller som ellers 
kun er meldt ind for en måned siden.   

 
8. Valg til bestyrelsen 

Birgitte Vennervald kan ikke længere fortsætte i bestyrelsen. Bestyrelsen indstiller Jørgen 
Kurtzhals til bestyrelsen. Han godkendes. 
 
Lars Hviid (formand), Charlotte Bonde Smith (kasser), Audrey Inge Schytz  
Andersen-Civil, Heidi Huus Petersen og Anne-Sofie Stensgaard fortsætter (ikke på valg) 
 

9. Valg af bestyrelsessuppleanter;  
Stig Thamsborg fortsætter som bestyrelses suppleant, da han er valgt ind for 3 år ved sidste GF. 
Bestyrelsen foreslår Birgitte Vennervald som ny bestyrelsessuppleant såfremt hun ønsker det. 
Birgitte var ikke tilstede ved GF. 
 

10. Valg af revisorer  
Bestyrelsen foreslår Helle Holm Hansen som revisor. Pikka Jokelainen fortsætter som revisor. 
Begge godkendes. 
 

11. Valg af revisor suppleanter 
Peter Nejsum ønsker at fortsætter som suppleant for disse. Maria Vang er ikke længere medlem 
og udgår som revisor. Peter godkendes. 

 
Bestyrelsen har ikke modtaget andre kandidater til de ovenstående poster. 
 

12. Evt. 
Lars og Pikka fortalte kort om at forberedelserne til ICOPA 2022 i Kbh. er godt i gang. 

 

13. Indkomne forslag 
Der er ikke modtaget forslag 

 
 

Dirigenten takkede for et møde i ro og orden.  

 

 _____________________________  

Dirigent; Heidi Huus Petersen 



 

_________________________________________  

Formand; Lars Hviid  
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